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1 A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 

A Szervezeti és Működési Szabályzat 22. § (3) bekezdés alapján a lejárt határidejű határozatok végre-
hajtásáról be kell számolni a Képviselő-testületnek. 
 
Képviselői kérésre áttekintést adunk a 2015. szeptember 09-től a 2016. július 12-i ülésen elfogadott 
határozatok végrehajtásáról. 
 
A tájékoztatót az előterjesztéséhez mellékelem. 

 
Rétság, 2016. augusztus 18. 

Hegedűs Ferenc  
   polgármester 

 
 
2 Határozati javaslatok 

 
 „A” változat 

2016.( VIII.26.) KT. HATÁROZAT 
 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végre-
hajtásáról valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámolót elfo-
gadja. 

„B” változat 
2016. ( VIII.26.) KT. HATÁROZAT 

Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végre-
hajtásáról valamint az átruházott hatáskörben hozott döntésekről beszámolót nem fo-
gadja el.  



Melléklet
2015. szeptember 27-2016. július 12

171
Szociális tüzel anyag igénylésének lehet ségeő ő
Éltünk a pályázati lehet séggelő

172 Támogatási szerz dés jóváhagyása (rend rség)ő ő
A szerz dés aláírása, végrehajtása megtörtént.ő

173 Közösségi autóbusz értékesítéséhez tulajdonosi döntések meghozatala

A busz értékesítése megtörtént.

174 Lakossági veszélyes hulladék ártalmatlanítási szerz dés jóváhagyásaő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

175 Közszolgáltatási szerz dés jóváhagyása (Zöld Híd)Önkormányzatő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

176
Közszolgáltatási szerz dés jóváhagyás (Polgármesteri Hivatal)ő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

177 Közalkalmazott kinevezése

A véd n  kinevezése megtörtént. ő ő

178 Feladat-ellátási szerz dés jóváhagyásaő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

179 Laktanya rzés átmeneti megoldásaő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

180
(IX.25.)

Szociális ellátások rendjér l szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálataő

Az átdolgozott tervezet tárgyalása a mai ülés napirendje

181 Beszámoló a 2015. évi költségvetés I. félévi teljesítésér lő
Végrehajtás folyamatos

182 Beszámoló a munkaközösség éves programjáról (óvoda)

Intézményvezet  tájékoztatása megtörténtő

183 Tájékoztatás követelésállományokról

Végrehajtás folyamatos

184 Term föld haszonbérleti szerz dés jóváhagyásaő ő
Szunyogh Pállal a szerz dés aláírása megtörtént.ő

185 Vállalkozási szerz dés jóváhagyásaő
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Lift javítására vonatkozó szerz dés mindkét fél részér l aláírásra került.ő ő

186 Véd n i szolgálat telefonvásárlási kérelmeő ő
Kérelmez k értesítése megtörtént.ő

187 Buszöböl tervez i munkáira árajánlat kéréseő
Az árajánlatok a mai ülés napirendje.

188 Csatlakozás a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázathoz

A csatlakozás megtörtént.

189 El terjesztés ingatlan megvásárlásáraő
A felajánlók értesítése megtörtént.

190 M vel dési ház villámvédelmi rendszerének felülvizsgálataű ő
A szerz dést a vállalkozó nem írta alá.ő

191 2015. évi karbantartási terv II.

A végrehajtás áthúzódott a 2016-os évre.

192 Döntés vis major helyzetr lő
A kazáncsere megtörtént.

193 Rétság-Vízellátás Gördül  Fejlesztési terv 2016-2030ő
A több körben tárgyalt Fejlesztési terv megküldésre került.

194 32 Ha tulajdonjogának megszerzése

A partner tájékoztatása megtörtént

195 TKB döntések

A költségátvállalás megtörtént.

196 Közalkalmazott kinevezése

A kinevezés megtörtént

197 Alpolgármester felmentése, új alpolgármester megválasztása

További intézkedést nem igényel a végrehajtás

198 Döntés személyi kérdésben - tájékoztató

A tájékoztatót a Képvisel -testület tudomásul vetteő

199
(X.14.)

Város karbantartási tervéhez kapcsolódó közbeszerzési eljárás eredményének
megállapítása

Az eredmény megállapítása megtörtént, a szerz dés megkötésre került.ő

200 2015. évi közbeszerzési terv módosítása

A módosított terv kihirdetése megtörtént
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201 Vagyonkezel i szerz dés megkötéseő ő
Részünkr l az aláírás megtörtént, az átdolgozott anyag a mai ülés napirendjeő

202 M vel dési ház villámvédelmi rendszerének felülvizsgálataű ő
A módosított szerz dés aláírása megtörtént.ő

203-205 Közösségi autóbusz értékesítéséhez tulajdonosi döntések meghozatala

Az id  rövidsége miatt a parkoló bérleti szerz dés módosítása még nem történt meg.ő ő

206 Eseti bérleti szerz dés jóváhagyásaő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

207 Pályázat benyújtása m füves pálya építéséreű
Nem kívánt a Képvisel -testület pályázatot benyújtani, további teend  nincső ő

208 32 Ha. tulajdonjogának megszerzése

Értesítés megtörtént.

2015. október 30-i ülés

209 A szociális ellátások rendjér l szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatárólő
Az átdolgozott rendelet a mai ülés napirendje

210 Vagyonkezel i szerz dés jóváhagyása (gimnázium)ő ő
Részünkr l  az  aláírás  megtörtént,  telefonon  történt  egyeztetés  alapján  a  partner  iső
aláírja a napokban a szerz déstő

211 El terjesztés ingatlan megvásárlására (Palóc Kft.)ő
A kérelem elutasításáról a Palóc Kft-t tájékoztattuk

212 El terjesztés fakivágási és gallyazási árajánlatraő
A szerz dés aláírása megtörtént. ő

213 El terjesztés helyiség használatára (Járási Hivatal)ő
A kérelmez t  tájékoztattuk.  A Cigány nemzetiségi  Önkormányzat  elnökét l  kértük  aő ő
lemondó nyilatkozatot.

214 El terjesztés a katasztrófavédelem bejelentésére (tet  beázás)ő ő
Az aláírt szerz déssel kiegészített el terjesztés jelen ülés napirendjeő ő

215 Szerz dés  jóváhagyása (m szaki  tervezési  munkára  Salgóterv)  akadálymenteső ű
gyalogátkel helyő
A szerz dés aláírása már korábban megtörtént, további teend  nincső ő

216 Hozzájárulás közfoglalkoztatás támogatás hatósági szerz dés megkötéséhező
A hatósági szerz dés megkötése megtörtént.ő

217 Új státusz létesítése a Polgármesteri Hivatalban 
Az elutasító döntést tudomásul vettük.

218 Bérkorrekció lehet sége a Véd n i Szolgálatnálő ő ő
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Paulovics Andrásné értesítése megtörtént, kérelme jelen ülés napirendje

219 Buszöböl tervezési munkáira árajánlat elfogadása
Ismételt  ajánlatokat  kértünk.  A  megküldött  árajánlatok  közül  az  egyik  további
pontosítást igényel.

220 El terjesztés a konyha padozatának felújításáraő
 A kérelmez  értesítése megtörtént.ő

221 Képvisel i tiszteletdíj felajánlás (Varga Dávid Géza képvisel )ő ő
A támogatási szerz dés megkötésre kerültő

222 TKB döntések
A költségátvállalás megtörtént

223 Szerz dések jóváhagyása (informatikai feladatra)ő
A szerz dések megkötésre kerültek,  az informatikus  már  dolgozik  a karbantartandóő
gépeken.

224 Gyalogátkel hely akadálymentesítés kialakítása (Salgóterv Kft. )ő
A tervez  értesítése megtörtént.ő

225 Tájékoztató folyamatban lév  perr lő ő
Ügyvéd úr részére a meghatalmazás aláírásra került. Szerz dése megkötésre került.ő

2015. november 20-i ülés

226 Beszámoló a 2015. évi költségvetés háromnegyed éves teljesítésér lő
Végrehajtás folyamatos

227/ Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat elbírálása
A pályázat elbírálása és az értesítések megtörténtek

228/ Tájékoztató a követelések állományáról
Az anyag átdolgozásra  visszaadásra  került.  Az  átdolgozott  el terjesztés  a  mai  üléső
napirendje

229/ Szerz dések jóváhagyása –szociális t zifa szállításraő ű
A partner  átírta,  szétbontotta  a  szerz déseket.  Az  ismételt  jóváhagyás  a  mai  üléső
napirendje. A változatlan feltételek melletti új szerz dések aláírása megtörténtő .

230/ 2016. évi földhaszonbér megállapítása
Végrehajtás folyamatos

231/ Term föld haszonbérleti szerz dések jóváhagyásaő ő
A haszonbérleti szerz dés (Sz.P.) aláírásra került. Svéda László kérelmez vel a másikő ő
önkormányzati terület megkeresése miatt még nem keresett.

232/ Nagy Józsefné kérelme ingatlan bérleti szerz dés kötésére, vaqy vásárlásraő
A kérelmez  a bérleti szerz dést aláírtaő ő
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233 Önkormányzat és intézményei vagyonbiztosításának felülvizsgálata
A biztosítást kezel  vállalkozást értesítettük a jóváhagyásról. ő

234 Alenyin Olivér bérleti kérelme
A bérleti szerz dés mindkét fél részér l aláírásra kerültő ő

235 El terjesztés a katasztrófavédelem bejelentéséreő
A kérelmez  értesítése megtörténtő

236 Varga József kérelme
Helyszíni  szemlén  nem  találtuk  a  szennyvízkiállást.  A  kérelmez  a  tényekr l  aő ő
tájékoztatást megkapta.

237 Tulajdonosi hozzájárulás kérése (sörf zde)ő
A kérelmez  értesítése megtörténtő

238 Tájékoztatás bels  helyettesítés elrendelésér lő ő
A munkáltatói  intézkedés megtörtént,  az elrendelés a városgondnok betegállománya
miatt folyamatos

239 Árajánlatok elfogadása buszöböl tervezési munkáira
A tervez  értesítése megtörténtő

240 Rétsági Fiatalok Rétságért Egyesület kérelme
A kérelmez  értesült a döntésr lő ő

241 Képvisel i tiszteletdíj felajánlás (Varga Dávid)ő
A  megállapodás  részünkr l  aláírásra  került,  a  partner  még  nem  küldte  vissza  aő
dokumentumot.

242 Képvisel i tiszteletdíj felajánlás (Kotroczó Balázs)ő
A megállapodást mindkét fél aláírta.

243 Tájékoztató folyamatban lév  perr l (ÉMÁSZ)ő ő
Az els  tárgyalás megtartásra került. A felperes új érveket tárt fel. Ügyvéd úrral az újő
érvek elemzését végezzük.

2015. december 08-i ülés

244 Család és Gyermekjóléti Központ létrehozása
Halasztó döntés született, a napirendet ismételten szükséges tárgyalni.

245 Párhuzamos foglalkoztatás engedélyezése (házi segítségnyújtás)
A döntést köszönettel tudomásul vettük. Az SZMSZ-en a soron következ  módosításkorő
a változást  átvezetjük.  A dolgozó felvételére az ellátottak állapotának felülvizsgálata
után kerül sor, akkor derül ki, hogy szükséges-e szakképzett munkatárs alkalmazása.

246 Szakért  igénybevétele állapotfelméréshez (házi segítségnyújtás)ő
A megbízási szerz dés aláírása megtörténtő
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247 Házi segítségnyújtás kötelez  feladat társulási formában történ  biztosításaő ő
A társulás értesítése megtörtént, a testületi ülés hetében dönt a társulás kérelmünkr l.ő

248 Szociális ágazatban dolgozók kiegészít  pótlékaő
A pótlék igénylése megtörtént, a számfejtést a testületi ülésig elkészítjük.

249 Egészségügyi ágazat önkormányzati képviselettel kapcsolatos döntés
Az állandó képviselet végrehajtása folyamatos

250 Finanszírozási szerz dések újrakötéseő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

Egyebek napirendi pontokban felmerült feladatokról:

Június 30.

Varga  Dávid  Géza,  Jávorka  János  képvisel k:  szelektív  szigetek  állapotát  kifogásolta.ő
Válasz: ismert a probléma, intézkedés történt, sajnos az elszállítást követ en újra termel dikő ő
a szétszórt szemét.

Jávorka  János  képvisel :  Pásztor  Zoltántól  a  kamerarendszer  telepítésére  az  ajánlatotő
tegnap megkaptam, benne van mind az öt gy jt hely bekamerázása. ű ő

Július 21.

Jávorka János képvisel : Mi a helyzet a busz kérdésében?ő

A busz értékesítése az ajánlott 13 milli forint + áfa áron megtörtént.

„Varga Dávid Géza képvisel : Pesten hova viszik a buszt? ő

Fodor  Rita jegyz  ált.h.:  A  kínálati  árat  a  testület  fogja  meghatározni.  Budapesten  aő
Buszpiac, Vidámvásár útra lesz a busz beadva. 7.500 Ft a felmérés összege.” 

Augusztus 28.

Jávorka János képvisel : Az iskolakezdési támogatással kapcsolatban adott tájékoztatót. Aő
támogatás az eltelt id ben kifizetésre került.ő

Dr.  Szájbely  Ernő PVB  elnöke:  a  m vel dési  központ  el tt  a  hirdet  szekrénykeű ő ő ő
engedélyezésér l érdekl dött. ő ő
Heged s Ferencű  polgármester: Kimentünk jegyz  úrral, az intézmény vezet jét kerestük, deő ő

 t le sem kért senki engedélyt. Természetjárók tették ki, e-mail címünk van, keresni fogjukő ő
ket ez ügyben. ő
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Dr.  Szájbely Ernő PVB elnöke:  Volt  egy olyan kérdés,  hogy a Rákóczi  út  32-es számú
épületre  a  KLIK felmondta  a  szerz dést,  mi  lesz  a  dolog megoldása,  és  indul-e új  első ő
osztály a gimnáziumban? 

Válasz: A szerz dés-kötés folyamatban van. Tárgyalások folynak a KLIK-el is a Pedagógiaiő
Szakszolgálat, illetve a zeneiskola bérleti szerz dése tárgyában. ő

Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: A másik kérdés a sebességmér nek a megszerelése, hogyő
a gyalogátkel helynél a lámpa pirosra váltson, ha nagyobb sebességgel jön gépjárm . ő ű

Válasz:  a  kivitelez  vállalkozásnak  ügyvédi  felszólítást  küldtünk,  arra  sem  reagált.ő
Elvégeztethetjük a javítást más vállalkozóval, a javítás költsége pedig áthárítható az eredeti
kivitelez re. A javítás ismételt költségének megtérülése bizonytalan. ő

Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Telekom reagált-e a Jászteleki utcai két telefonoszlopnak az
ügyében?

Válasz: Telecom még nem adott választ a térítésmentes áthelyezésre.

Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Felvet dött még a bizottsági ülésen, és itt is elmondanám,ő
nem lenne nyugodt a lelkiismeretem, ha nem tenném. Szeptember 1-t l kinevezésre kerülneő
egy új véd n  kollégan . Az  kinevezésének a törvényességére kérném odafigyelni, hogyő ő ő ő
az valóban törvényes legyen. 

Válasz: a kinevezést a Képvisel -testület jóváhagytaő . 

Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Egyszer elhangzott egy olyan kérdés, hogy az iskola el ttiő
játszótérnek a felülvizsgálata ismét megtörtént. Ez valóban így történt. Több észrevételük
van,  néhány  játék  balesetveszélyessé  lett  min sítve.  Történt-e  ebben  a  kérdésbenő
valamilyen lépés? Folyamatban vannak-e a javítások? 

Válasz: A feladat elvégzése folyamatban van, egyes részek már elkészültek, 2016. évben
folytatjuk a javítást..

Dr.  Szájbely  Ernő PVB  elnöke:  Az  SZMSZ  módosítást  el  kell  készíteni  több  okbólő
kifolyólag is.
Válasz: a Kormányhivatal állásfoglalása nem érkezett meg. 

Dr.  Szájbely  Ernő PVB  elnöke:  Elhangzott  a  bizottsági  ülésen,  hogy  a  számítógépes
rendszergazdát meg kellene keresni azzal a kérdéssel,  hogy a m vel dési központnál,  aű ő
véd n knél vállalná –e a feladatot, ha igen, egy árajánlatot nyújtson be a hivatalhoz. ő ő

Válasz: a szerz dés megkötésre került. ő

Kotroczó Balázs képvisel : A Mez  utca sarkáról a kuka nagyon hiányzik, kérem pótlását.ő ő
Pet fi utcában is jó lenne elhelyezni, hisz nagyon hosszú utcáról beszélünk. Ez nem nagyő
költség. A Mez  utcánál megáll a víz, követ kellene odaszállítani.ő

Válasz: a kuka kihelyezése a napokban megtörtént.

Szeptember 9.

Dr. Szájbely Ern  ő PVB elnöke: DUPLEX Kft-vel határozott id re kötött szerz désünk.ő ő
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Válasz: rövid id n belül végleges döntést kell hozni.ő

Dr.  Szájbely Ern  ő PVB elnöke:  augusztus elején volt  egy megbeszélés a kormányablak
kialakításával,  valamint  ennek  kapcsán  az  épületek  cseréjér l  is.  Dr.  Szabó  Sándorő
kormánymegbízott úr részér l elhangzott egy olyan kérés, hogy szeptember 15-ig kéri, hogyő
az épületben lév  bérl kkel tárgyalás kerüljön lefolytatásra. ő ő

Válasz: nincs információ a folytatásról a Kormányhivataltól. 

Szeptember 25.
Dr. Szájbely Ern  ő PVB elnöke: bizottsági ülésen felvet dött, hogy a Rompos üzlet mögöttiő
részen a TIGÁZ által végzett munka után nem lett  a terület helyreállítva. Ebben történt-e
lépés? 

Heged s Ferencű  polgármester:  Megnéztem,  be lett  takarva,  hétf n tudok az illetékesselő
beszélni. Meg fogom csináltatni.

Válasz:  a  TIGÁZ  többszöri  ígérete  ellenére  nem  végezte  el  a  helyreállítást.  Ismételten
felhívjuk ket a kötelezettségükre.ő  

Dr. Szájbely Ern  ő PVB elnöke: A fakivágások ügye hol tart? 

Válasz: A vállalkozó folyamatosan halad, a szerz désben vállalt határid t tartani tudja. ő ő

Jávorka János képvisel : Két dolgot szeretnék kérni a hivataltól. A KRESZ parkban van aő
homokozó, amelyet  a Polgár r Egyesület  minden évben ponyvával lefedett.  A ponyva aző
id járás, valamint „rongálók” miatt megrongálódott, valamilyen tartós megoldást kell találni aő
homokozó lefedésére. 

Válasz: Tartós betegség miatt a feladat még nem került végrehajtásra. 

Kotroczó Balázs képvisel : Javaslatom, hogy a M vel dési Központ elejére kerüljön fel egyő ű ő
olyan zászlótartó, amiben több zászló is elfér, 4-5 db legalább. 

Válasz: intézményvezet i feladatő

Október 30.

Jávorka János képvisel :. ő

A  hivatal  felé  intézném  észrevételemet.  Eltelt  egy  év  ebb l  a  ciklusból.  Esetenkéntő
tapasztalható volt az el terjesztéseknél hiányosság, probléma. Kérném az el terjeszt kt l,ő ő ő ő
hogy  az  el terjesztések  vonatkozásában  a  jöv ben  fokozottabb  figyelmet  fordítsanak  aő ő
munkára. Hibát lehet elkövetni, de olyat azért ne, ami miatt vissza kell adni átdolgozásra az
anyagot. Szeretném, ha a hivatal vezetése a jöv ben erre nagyobb figyelmet fordítana.ő

Válasz: igyekszünk megfelelni az elvárásoknak. Id nként azonban a vitákban merülnek fel újő
kérdések, kérések, ezeket pótlólag igyekszünk kidolgozni.

Kotroczó Balázs képvisel : A Jászteleki utca végén az oszlop még most is ott van. ő
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Heged s Ferenc ű polgármester: Nem lett megszavazva az összeg, amit kértek, nem tudok
benne intézkedni. Rompos üzlet melletti terület vonatkozásában intézkedtem, de azóta sem
jöttek. A konyha udvaron is van beszakadás, mi próbáljuk k vel rendezni a dolgot. ő

November 20.

Jávorka  János  képvisel :  A  nyáron  megállapítást  nyert,  hogy a  Bon-Bon  presszóból  aő
szennyvíz a patakba van belevezetve.
.
Válasz:  A  Bon-Bon  presszó  tulajdonosával  egyeztettünk,  megszüntette  a  szabálytalan
szennyvízelvezetést,  a  DMRV  az  ellen rzést  még  nem  ismételte  meg.  Mindkét  üzlető
szennyvízdíjat mindvégig fizetett a szolgáltatónak. 

Jávorka  János  képvisel :  A  volt  laktanya  kérdésének  napirendr l  történ  levételér lő ő ő ő
szeretnék pár szót mondani. Pár dolgot ismertetek a barnamez s területek rehabilitációjávalő
kapcsolatos  felhívásból.  Ez  egy  57  oldalas  tájékoztató.  A  tervez nek,  akit  megbízunk,ő
nekünk kell megmondani, mit szeretnénk. Akkor lehet érdemben dönteni, ha elénk kerülnek
koncepciók. 

Kotroczó Balázs képvisel : Visszakerül január-februárban a laktanya kérdése, ez nagyonő
fontos kérdés. 

Válasz: az el készít  munka még nem kezd dött meg.ő ő ő

Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Konyha kérdése – szerencsés döntés volt, jó az ellátás, a
min ség. 550 Ft-ért kapják az ott étkez k az ebédet, nagy árcsökkenés történt. A Képvisel -ő ő ő
testület döntése nem volt rossz. 

Heged s Ferencű  polgármester: A Rákóczi út 53. szám alatti lakosok beadvánnyal éltek, a
víz befolyik a lépcs házukba.ő

December 08.

Dr. Szájbely Ernő PVB elnöke: Kérdésem, hogy aláírt cafetéria szabályzat van-e, ha van, jó
lenne hozzájutni.. Saját véleményem, ha valaki táppénzen van úgyis vonnak t le, és pontő
akkor vonjuk meg t le mi is a juttatást?. ő
Válasz: 2016. évi munkatervben, a januári ülés tervezett napirendje.

2015. december 18-i ülés

251 A Képvisel -testület 2016. évi munkaterveő
Végrehajtás folyamatos

252 Tájékoztató a követelések állományáról
Végrehajtás folyamatos

253 2016. évi hulladékszállítási szerz dés jóváhagyásaő
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A szerz dés részünkr l aláírásra került.ő ő

254 2016. évi bels  ellen rzési terv és szerz dés jóváhagyásaő ő ő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

255 2016. évi teljesítmény értékelés alapját képez  célok meghatározásaő
Végrehajtás folyamatos

256 Döntés közérdek  munkavégzés engedélyezésér lű ő
A munkavégzés lehet sége elutasításra került. A döntést tudomásul vettük.ő

257 A Közös Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Megállapodásának módosítása
Részünkr l az aláírás megtörtént.ő

258 1. számú véd n i körzet szolgáltatásának b vítési lehet ségeő ő ő ő
Az OEP-pel a szerz dést nem kötöttük meg a méhnyak sz résre.ő ű

259 Szerz dések jóváhagyása (szociális t zifa)ő ű
Utólagos jóváhagyás volt, a döntés intézkedést nem igényelt.

260 Árajánlat elbírálása Kossuth u. javítási munkáira
A kifogást megküldtük, az újabb ajánlat a mai ülés napirendje

261 Tájékoztató Vis major bizottság döntésér lő
További intézkedést nem igényel.

262 Gumilapok cseréje
A feladat végrehajtása a 2016. év feladata lesz.

263 Feladat-ellátási szerz dés módosítása (Prae Medic Kft.)ő
A szerz dés aláírása megtörtént. Megküldtük a partnerek részére is a módosítást.ő

264 Dr. Katona Ern  kérelmeő
Az informatikai eszközök beszerzése, a felhasználásról az elszámolás megtörtént. Az
orvosi m szerek beszerzése a 2016. évben történik meg.ű

265 Baginé Székely Anita kérelme
A kérelmez  értesült a döntésr lő ő

266 Ingatlan eladási ajánlatok
A kérelmez k értesítése az elutasításról megtörtént..ő

267 Balassagyarmati Református Egyházközösség kérelme
A megállapodás részünkr l aláírásra került, a partner a megállapodást nem írta alá.ő

268 Vakok és Gyengénlátók Nm-i Egyesületének kérelme
A kérelmez  értesítése megtörtént.ő

269 Baptista Szeretetszolgálat kérelme
A kérelmez  értesítése megtörtént.ő

270 Rétsági Judo Klub kérelme
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A megállapodás aláírásra került.

271 Polgármesteri kérelem jutalomkeret biztosítására
A jutalom kifizetése megtörtént.

272 Együttm ködési megállapodás jóváhagyásaű
A SZIE-vel még egyeztetések nem kezd dtek meg.ő

273 Az önkormányzat gazdálkodási jogkörökr l szóló szabályzatának jóváhagyásaő
A szabályzat aláírása folyamatban van.

274 Bérkorrekció lehet sége a véd n i szolgálatnál (ism.el terj.)ő ő ő ő
A kifizetés megtörtént.

275 Szándéknyilatkozat megadása (névmódosítás, Gyermekjóléti)
A szándéknyilatkozat aláírása megtörtént.

276 CISZ ház kialakításának lehet ségeiő
Az érintettek tájékoztatása megtörtént.

277 Párhuzamos foglalkoztatás engedélyezése
A  munkatárs  kinevezése  megtörtént.  Tekintettel  az  ellátotti  létszám  csökkenésére
jelenleg 6 órás munkaviszonyban foglalkoztatjuk a dolgozót.

278 Tájékoztató folyamatban lév  perr lő ő
A határid  még nem járt le.ő

Egyebek napirendi pontokban felmerült feladatokról:

Jávorka János képviselő: KRESZ park labdafogó háló feladatelmaradásról érdekl dött.ő

Válasz: a 2016. évben a költség pénzmaradvány terhére visszatervezésre kerül, a feladat
végre lesz hajtva. 

Buszeladás vitája: érdemi intézkedést nem igényel, csak vélemények hangzottak el.

Mez fi Zoltán alpolgármester:  ő a  középiskola további sorsát vetette fel. Mocsári Gergely
nyugalmazott igazgatóval közösen az érintett igazgatókkal a kapcsolatot felvették.  

A  SOTE telephely  létesítésének helyzetér l  érdekl dött.  Heged s  Ferenc polgármesterő ő ű
elmondta, hogy Nógrád megye két részre szakadt (keleti és nyugati), a két részharcban áll
egymással.  Jelenleg a keleti rész gy zött, de nem kell lemondani  a telephely létesítésér l. ő ő

A  Mindszenty  szobor  részére  terület  felajánlást  javasolt.  A  szándéknyilatkozat
megküldésre került Dr. Schmidt Mária részére.

Varga Dávid képvisel :  ő a középiskola kihelyezett  tagozatát plusz szolgáltatással kellene
népszer síteni. Például kedvezményes áron jogosítványhoz lehetne juttatni a diákokat. ű

Heged s Ferenc polgármester: ű javaslatot tett a középiskola épületének felújítására. 
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Egyéb információk a korábban hozott döntésekkel kapcsolatban:

A városközpontba tervezett gyalogátkel hely építési engedélye megérkezett. ő

2016. január  22-i ülés

1 A 2016. évi költségvetés el készítéseő
A 2016. évi költségvetés összeállítása az állásfoglalások alapján elkészült.

2 Társadalmi Kapcsolatok ad-hoc Bizottsághoz érkezett kérelemmel kapcsolatos döntés 
Az állásfoglalást tudomásul vettük, az Általános Iskola költségib l a költségátvállaláső
megtörtént.

3 Cafetéria szabályzat jóváhagyása 
A szabályzat jóváhagyását tudomásul vettük, az ismertetés még tart.

4 Árajánlat elbírálása Kossuth u. javítási munkáira
A  Penta  Kft.  értesítése  megtörtént.  B vebb  beszámoló  a  polgármesteri  munkárólő
készített tájékoztatóban.

5 Felhatalmazás közfoglalkoztatási hatósági szerz dés megkötéséreő   
A tanfolyam az alacsony érdekl dés miatt nem indult be.ő

6 Család és Gyermekjóléti központ létrehozása  
A  törvényességi  felhívásra  a  jegyz könyv,  illetve  a  határozat  megküldésévelő
válaszoltunk. Folyamatos feladat.

7 Szándéknyilatkozat megadása Nógrád Megyei Kormányhivatal részére
A szándéknyilatkozat megküldése megtörtént.

8 Szerz dés jóváhagyása (tervezés)ő
A  Piac  udvarban  lév  nyilvános  WC  szennyvízbekötési  terveinek  elkészítéséhező
kapcsolódó szerz dés aláírása megtörtént.ő

9 Szerz dés jóváhagyása (szociális t zifa)ő ű
a Misik Kft-vel a szerz dés megkötésre került.ő

10 Rétság-vízellátás Gördül  Fejlesztési terv 2016-2030ő  véleményezése
A vélemény megküldésre került.

11 Bérkorrekció lehet sége a véd n i szolgálatnál II.ő ő ő
A kifizetés megtörtént.

12 Hesz Henriette kérelme
A szerz dés aláírása megtörtént. A Földhivatal új formanyomtatványt kért. Változatlanő
feltételekkel,  kib vített  tartalommal  (adóazonosító  stb.)  a  nyomtatvány  is  aláírásraő
került.

13 A Kölyöksziget Alapítvány 2015. évi megállapodás módosítása
A megállapodás aláírása megtörtént.

14 A Rétsági Polgár r Egyesület kérelmeő

12



A megállapodás aláírása megtörtént.

15 Laczkó Endre kérelme
Kérelmez  értesítése  megtörtént.  A  tulajdonos  társakkal  az  egyeztetés  még  nemő
kezd dött meg.ő

16 Kérelem álláshely bérének feloldására
A kérelem elutasítás miatt ismételten benyújtásra került.

17 Nyilvános WC üzemeltetésér l kötend  szerz dés jóváhagyásaő ő ő
A szerz dés, az átadás-átvétel megtörtént.ő

18 Írásbeli figyelmeztetés
A figyelmeztetés az ülés jegyz könyvében rögzítésre került.ő

Egyebek napirendben elhangzott felvetések:

Kapecska Ferencné bizottsági tag: rendeletek közzétételét kifogásolta.. 2015-évr l 8 dbő
van közzétéve. Jegyz könyvek nincsenek 15 napon belül megjelentetve a honlapon.ő
Válasz: a pótlások megkezd dtek, igyekszünk a hiányzókat is pótolni.ő

Szabó Klára bizottsági tag: A kisparkolóba áll egy teherautó, 4 helyet foglal el.
Válasz: Jeleztünk, már máshol parkol

Jávorka János képviselő: A kistornaterem karbantartása befejez dött, át lett adva. Szépő
lett. Szabályozni kellene a m ködtetését, a nyitását-zárást és a takarítását.ű
Válasz: a házirend elkészült, kifüggesztésre került.

Dr.  Szájbely  Ern  PVB  elnöke:ő   A  F kefe  Kft-vel  megkötött  szerz dés  lejárt.  Vanő ő
információ a folytatásról? Az Önkéntes T zoltó Egyesületnek be kellett volna számolni azű
elmúlt évi munkájáról Ez a beszámoló nem került elénk. Kérném az illetékeseket, jelezzenek
az egyesületnek. A buszforduló 1. kocsi állásnál meg van süllyedve a burkolat.
Válasz: a mai ülés napirendje a szerz dés és a beszámoló is. A burkolat megsüllyedést aő
23-i bejáráson ezzel kapcsolatban is egyeztetünk.

2016. február  26-i ülés

19/2016. (II.26.)
Kommunális adó 2016. évi mértékének meghatározása
Intézkedést nem igényel

20/2016. (II.26.)
2016. évi költségvetéshez módosító javaslatok
A költségvetés elfogadásra került, végrehajtása folyamatos

21/2016. (II.26.)
Városgondnok szabadsága miatti helyettesítés engedélyezése
Intézkedést nem igényel.

22/2016. (II.26.)
TOP-1.4.1-15 pályázat keretében bölcs de kialakításának lehet ségeő ő
Az el készít  munkák végrehajtása folyamatoső ő

13



23/2016. (II.26.)
TOP-1.1.3-15 pályázat keretében a Piac tér megújításának lehet ségeő
Az el készít  munkák végrehajtása folyamatoső ő

24/2016. (II.26.) TOP-3.1.1-15 pályázat  keretében  közlekedésfejlesztések
megvalósításának lehet ségeő
Az el készít  munkák végrehajtása folyamatoső ő

25/2016. (II.26.)
TOP-2.1.1-15  pályázat  keretében  a  volt  laktanya  hasznosításának
lehet ségeő
Az el készít  munkák végrehajtása folyamatoső ő

26/2016. (II.26.)
TOP-2.1.2-15 pályázat keretében városrehabilitáció lehet ségeő
Az el készít  munkák végrehajtása folyamatoső ő

27/2016. (II.26.)
TOP pályázati forrásból a fogorvosi rendel  felújításának lehet ségeő ő
Elutasítás miatt intézkedést nem igényel.

28/2016. (II.26.)
Tervezési munkák elvégzésére ajánlatkérés
Az ajánlatkérés megtörtént

29/2016. (II.26.)

TOP pályázatok el készítésével kapcsolatos elvi döntéső
Egy sablonszerz dés tervezet megérkezett, az el terjesztéshez ő ő
csatolom.  A feladatok, a projekt összköltségének ismeretében lehet a 
szerz dést jóváhagyni, illetve aláírni. ő

30/2016. (II.26.) TOP-3.1.1-15  pályázati  kiírás  keretében  kerékpárút  kialakításának
lehet ségeő
Az el készít  munkák végrehajtása folyamatoső ő

31/2016. (II.26.)
Városi M vel dési Központ és Könyvtár 2015. évi beszámolójaű ő
A beszámoló elfogadásra került, további teend  nincső

32/2016. (II.26.)
Városi M vel dési Központ és Könyvtár 2016. évi munkaterveű ő
Végrehajtás folyamatos

33/2016. (II.26.)
Helyi Esélyegyenl ségi Program felülvizsgálataő   
Intézkedést nem igényel.

34/2016. (II.26.)

Család-  és  Gyermekjóléti  Központ  vezet i  kinevezéséhez  szükségeső
pályázat kiírása
A pályázat kiírásra került. A beérkezett pályázatok alapján a döntés a 
mai ülés napirendje.

35/2016. (II.26.)
A volt laktanya és a Járóbeteg-szakellátó Központ felügyelete
Az ügyvezet  igazgató értesítése megtörtént.ő

36/2016. (II.26.)
2016. évi sport támogatás pályázati feltételei
A beérkezett pályázatok a mai ülés napirendje. 

37/2016. (II.26.)
Nyugdíjas klubok 2016. évi támogatásának pályázati feltételei
A beérkezett pályázatok a mai ülés napirendje.

38/2016. (II.26.)
Civil szervezetek 2016. évi támogatásának pályázati feltételei
A beérkezett pályázatok a mai ülés napirendje.

39/2016. (II.26.) F kefe Nonprofit Kft. bérleti szerz déseő ő
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A szerz dés részemr l aláírásra került.  ő ő

40/2016. (II.26.)
Hunyadi János HK. DD. Baráti Kör bérleti szerz déseő
A szerz dés aláírása megtörténtő

41/2016. (II.26.)
Javaslat önkormányzati bérlakás biztosítására
Az ügyvezet  igazgató értesítése megtörtént.ő

42/2016. (II.26.)
Napköziotthonos Óvoda 2016. évi takarítási szünete
Az intézményvezet  értesítése megtörtént.ő

43/2016. (II.26.)
Napköziotthonos Óvoda 2016. évi beiratkozási id pontjaő
Az intézményvezet  értesítése megtörtént.ő

44/2016. (II.26.)
Kérelem irodahasználat meghosszabbítására
A szerz dés aláírása megtörténtő

45/2016. (II.26.) Kerepl  Néptánc Egyesület 2015. évi támogatás-módosítási kérelmeő
A szerz dés részemr l aláírásra került.  ő ő

46/2016. (II.26.)
Rétsági Árpád Egylet 2015. évi önkormányzati támogatás-módosítási 
kérelme
A szerz dés részemr l aláírásra került.  ő ő

47/2016. (II.26.)
Baditzné Vígh Magdolna kérelme
A feladat a Városüzemeltetési csoportnak kiadásra került,  amint 
megsz nik az es s id , a kialakítás megtörténik. ű ő ő

48/2016. (II.26.)
Jobbágyi Péter térítésmentes terület-használatra vonatkozó kérelme
A használatba adás és a szerz dés aláírása megtörtént.ő

49/2016. (II.26.)
Majoros Edit ingatlanvásárlási kérelme
A földhaszonbérleti szerz dés a mai ülés napirendje.ő

50/2016. (II.26.)
Rónai Gábor ingatlaneladása ajánlata
Az ajánlattev  értesítési megtörtént.ő

51/2016. (II.26.)
Néptánc oktatásra szóló megállapodás módosítása
A szerz dés aláírása megtörténtő

52/2016. (II.26.)
Önkéntes T zoltó Egyesület 2015. évi önkormányzati támogatás-ű
módosítási kérelme
A szerz dés aláírása megtörténtő

53/2016. (II.26.)
Rétsági  Önkéntes  T zoltó  Egyesület  2016.  évi  önkormányzatiű
támogatásra vonatkozó kérelme
A szerz dés aláírása megtörténtő

54/2016. (II.26.)
Central Geo Kft-vel  kártalanítási megállapodás megkötése
A megállapodás aláírása megtörtént.

56/2016. (II.26.)
Polgármester 2016. évi szabadságterve
Végrehajtás folyamatos 

57/2016. (II.26.)
Közfoglalkoztatási hatósági szerz dés megkötésének engedélyezéseő
A közfoglalkoztatás folyamatos.
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Egyebek napirendben elhangzott felvetések:

Kapecska  Ferencné bizottsági  tag:  Két  hónapja  volt  baleset  a  MOL kútnál.  Mikor  lesz
megcsinálva a kidöntött oszlop?
Heged s Ferencű  polgármester: Kötelez  biztosításra megcsinálják.ő

Jávorka  János  Szociális  Bizottság  elnöke:  Örülnek  annak,  hogy  megnyílt  a  nyilvános
illemhely. A hirdetés hogy áll?

Válasz:  a  vállalkozó elkészíttette a hirdet táblákat.  A határozott  idej  szerz dés márciuső ű ő
végén lejár, a vállalkozó még nem nyilatkozott további szándékáról.

Dr. Szájbely Ern  ő PVB elnöke: A Hús bolt mellett egy közvilágítás nem ég.

Szabó Klára bizottsági tag: A Hunyadi soron se ég.

Válasz:  a  bejelentések  folyamatosak.  A  bejelentés  nem  önkormányzati  feladat,  bárki
megteheti. Ett l függetlenül mi is jelentjük folyamatosan a meghibásodásokat. ő

Dr. Szájbely Ern  ő PVB elnöke: Mosolyért alapítványtól érkezett-e e-mail? 

Válasz: a mai ülés napirendje.

Heged s Ferencű  polgármester:  Mai bejáráson voltam. A becsatlakozó út  tulajdonosának
kötelessége a javítás. Közút nem vállalja fel a javítást, így a Penta sem tudja tartani a 2,5
millió forintot. Nem kívánok többet ezzel foglalkozni, mert meg vagyok gyanúsítva.

Bulejka  András  bizottsági  tag: Kérdezem,  hogy  a  város  szívében  lév  2-re  van-eő
információd  a  javításra.  Ha  nincs,  hivatalos  jelzést  kellene  feléjük  küldeni.  A  Laktanya
utcában közvilágítás izzói ki vannak égve. Pásztor Zoli szokta megcsinálni. 

Válasz:  A  2-es  számú  f úton  lév  úthibákat  májusig  kijavítják.  A  laktanyai  közvilágításő ő
meghibásodása kijavításra került.

Jávorka  János képvisel :  A  napközis  konyhánál  meg  kellene  vizsgáltatni,  hogy  aő
radiátoroknál vannak-e véd  rácsok. Kiégett egy gyerek kabátja. ő

Válasz:  A  felmérést  elvégezzük,  a  konyha  üzemeltet jével  egyeztetünk.  A  felméréstő
követ en  el terjesztést  nyújtunk  be,  mivel  a  konyhára  el irányzatunk  nincs.  El zeteső ő ő ő
véleményünk szerint 3 db 65x110 cm-es vasrács lenne megoldás. 

2016. március 2-i ülés

582016. 
Felhatalmazás támogatási szerz dés módosítás aláírásraő
A szerz dés módosítás aláírása megtörtént (Városközpont rehab.pály)ő

2016. április 29-i ülés

59/2016. 
Rétság településnév használatának szabályairól szóló rendelet
A rendelet-tervezet még véleményeztetés alatt áll

60/2016. ITS készítésére érkezett árajánlatok elbírálása
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A vállalkozó értesítése megtörtént. Kollégan mmel egyeztettem, a ő
mostani testületi ülés után elkezdjük a dokumentáció felülvizsgálatát.

61-68/2016
Sport és civil szervezetek pályázatának elbírálása
Valamennyi megállapodás aláírása megtörtént. A támogatások utalása 
folyamatos.

69/2016
Geo Centrál Kft-vel kártalanítási szerz dés megkötéseő
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

70/2016
Term föld rekreációs célú kijelöléseő
Intézkedést nem igényes

71/2016 Term föld bérleti szerz déseő ő
A szerz dés aláírása megtörténtő

72/2016 ÉMÁSZ szerz dés módosításokő
A szerz dés aláírása megtörténtő

73/2016
Mosolyért Közhasznú Egyesület kérelme
A szerz dést aláírtuk, az Egyesület már kéri a szerz dés módosításátő ő

74/2016
Országos Ment alapítvány kérelmeő
A kérelmez  értesítése megtörtént.ő

75/2016
Tulajdonosi elvi hozzájárulás kérése
A vállalkozás képvisel i a bizottsági ülésen jelen voltak, határozatot ő
megküldtük részükre.

76/2016
Kérelem iroda tartós használatára
A szerz dés aláírása megtörtént, az iroda kiürítése még nem kezd dött ő ő
meg.  

77/2016
Nyilvános Illemhely üzemeltetésbe adása II.
A szerz dés aláírása megtörtént.ő

78/2016
Megállapodás jóváhagyása lakossági szemétszállítási díj támogatásra
Részünkr l a szerz dés aláírása megtörtént, a negyedéves számlák a ő ő
csökkentettel összeggel jöttek ki.

79/2016
Közalkalmazott intézményvezet  kinevezéseő
A szakmai bizottság a jelölteket meghallgatta, a napirend a mi ülésen 
szerepel.

Egyebek napirendben elhangzott felvetések:

Szabó  Klára  bizottsági  tag:  A  laktanyában,  szétnéztem  egy  kicsit.  Akkora  gallyhegyek
vannak, még karácsonyi feny fák is vannak. Mi lesz annak a sorsa? ő
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Válasz: Az aprítót javíttatnunk kell. Szeretnénk komposztálásra alkalmas helyet kialakítani a
laktanyában. Err l külön el terjesztést szeretnénk készíteni.ő ő

Kapecska Ferencné bizottsági tag: Kátyúzás, padkázás lesz,e? Több helyen elt nt a padka.ű

Válasz:2016. karbantartási terv összeállításához kérünk javaslatokat.

Jávorka  János  képvisel :  Bozótirtás  szükséges  a  Pet fi  út  környékén,  a  Járóbetegő ő
szakellátót többen a Rebóka patak fölötti hídon közelítik meg, a lépcs  hordalékos, saras,ő
ben tte a f , a deszkák javítása is szükséges. Az ágakat is kérném levágni. A Hunyadi sor –ő ű
Madách utcai híd környékét is rendbe kellene tenni. 

Mez fi Zoltánő  alpolgármester:  A Madách utca és a Hunyadi sort  összeköt  hídnál a kétő
lépcs  „brutális” állapotban van. ő

Válasz: A 2016. évi karbantartási tervbe felvehet  mindkét javításő

2016. április 29-i ülés

80/2016. 
Rétság Városi Rend rkapitányság beszámolójaő
A beszámolót a Képvisel -testület jóváhagyta, az értesítés megtörténtő

81/2016. 
Balassagyarmati  Katasztrófavédelmi  Kirendeltség  2015.  évi
beszámolója
A beszámolót a Képvisel -testület jóváhagyta, az értesítés megtörténtő

82/2016

Akció folytatásának lehet ségeő
A talajterhelési díjjal kapcsolatos akciót nem folytatódik, az elutasító 
döntést követ en 1 db egyedi kérelem érkezett, mely a mai ülés ő
napirendje

83/2016
Tájékoztató követelések állományáról
Végrehajtás folyamatos

84/2016
Rétsági Család- és Gyermekjóléti Központ alapítása
Az Alapító okiratot nem tudtuk megküldeni az Államkincstárnak, mivel az
intézményvezet  kinevezésére nem került sor.ő

85/2016
Árajánlat elbírálása

Az intézményvezet  (Varga Nándorné) tájékoztatása megtörténtő

86/2016

Önkormányzati  épületek energetikai  korszer sítése (TOP-3.2.1-15)ű
pályázaton történ  induláső
A további el készít  munkára Heged s Ferenc polgármester a ő ő ű
felhatalmazást megkapta, végrehajtás folyamatos

87/2016
Tervez k kiválasztásaő
A Tervezési szerz dés aláírása megtörténtő

88/2016
Tervez k kiválasztásaő
A tervezési szerz dés aláírása megtörtént.ő

89/2016 Településrendezési eszközök felülvizsgálata
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Az ajánlatkérések megtörténtek

90/2016
rzési feladatokra megállapodás jóváhagyásaŐ

A Megállapodás megkötésre került, végrehajtása folyamatos. 

91/2016 ÉMÁSZ Hálózati Kft. Együttm ködési keret-megállapodásű
A megállapodás aláírása még nem történt meg, javított példányt kértünk 
(nincs ingyenes közterület-használat)

92/2016
Együtt Európáért Alapítvány Együttm ködési megállapodásokű
A megállapodások aláírása megtörtént.

93/2016
DMRV ZRT – El zetes hozzájáruló nyilatkozat kéréseő
Végrehajtás folyamatos.

94/2016

Magyar  Telecom  Nyrt.  Mobil  szolgáltatások  szerz désénekő
jóváhagyása
A szerz dés aláírása megtörtént. A csomag még nem módosult, az új ő
kártyák még nem érkeztek meg. 

95/2016
Szándéknyilatkozat megadása
Az el terjeszt  részére megküldésre került a határozatő ő

96/2016
Pótel irányzat kéréseő
Az el irányzatok átvezetésére a javaslatot megtettük. ő

97/2016
Környezetvédelmi intézkedésre pótel irányzat kéréseő
Végrehajtás folyamatos.

98/2016
Jegyz i kérelemő
Az informatikus értesítése megtörtént, megkezdte a beszerzéseket.

99/2016
Varga József kérelme
A kérelmez  értesítése megtörtént.ő

100/2016
Járási Hivatalvezet  kérelmeő
A kérelmez  értesítése megtörtént. Az irodát visszakaptuk.ő

101/2016
Kérelem a helyi RTV internetes továbbítást adó eszköz beszerzésére
Az intézményvezet  értesítése megtörtént.ő

102/2016
Kérelem  részmunkaid s  takarítói  álláshely  teljes  munkaid re  valóő ő
felemelésére
Az intézményvezet  értesítése megtörtént.ő

103/2016
Kérelem szerz déskötésreő
Az óvodavezet  értesítése az elutasításról megtörtént, nem aktuális a ő
szolgáltató váltás.
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104/2016
Rétsági Hunyadi János Nyugállományúak Klubjának kérelme
A kérelmez k értesítése megtörtént.ő

105/2016
F kefe Nonprofit Kft. kérelmeő
A kérelmez k értesítése megtörténtő

106/2016
Tájékoztatás Vis major döntésekr lő
Intézkedést nem igényel.

107/2016
TKB döntések
A kérelmez k értesítése megtörtént. ő

108/2016
A kötelez  betelepítési kvótát ellenz  határozati javaslatő ő
Szita Károly részére megküldésre került a határozat.

109/2016
Közalkalmazott intézményvezet  kinevezéseő
A pályázat ismételten kiírásra került, a mai ülés napirendje.

 
Egyebek napirendben elhangzott felvetések:

- Az RRT  a laktanyából kérne egy elég jelent s résztő

Megfogalmazott  álláspont:  eddig  is  ott  gyakoroltak,  nem  tudjuk,  hogy  a
közeljöv ben benyújtandó pályázat pontosan, milyen területeket érint, aláírástő
gy jtenek a Radnóti úti lakosok.ű

Dr.  Szájbely  Ernő PVB  elnöke:  A  nyugdíjas  klubok  az  adatszolgáltatási  kérésünket
teljesítették-e, kaptak- e értesítést? 
Fodor  Rita jegyz  ált.h.:  Nem  volt  szó  arról,  hogy  értesítést  kell  küldenünk,  Balázső
felvállalta, hogy beszél a másik nyugdíjas klub vezet jével. ő Új információ: A Városi Nyugdíjas
Klub  eleget  tett  az  adatszolgáltatási  kérésnek,  a  Hunyadi  Nyugállományúak  Klubjának
elnöke kifogással élt a „telefonkönyv” szint  adatszolgáltatás ellen.ű

Heged s Ferencű  polgármester: A gázcsere telep felé vezet  utat kátyúzni kell. ő

Bulejka András bizottsági tag: Össze kellett volna írni, hol kell javításokat végezni.

Heged s  Ferencű  polgármester:  MÉH  telepnél  az  árok  el  van  dugulva.  Kossuth-Zrínyi
összeköt  út,  gödrök  vannak.  Bíró  Zoltán  mondta,  hogy  a  Sz l  utca  le  van  rohadva,ő ő ő
Rózsavölgy utca végén kátyúzni kell. 

Jávorka János bizottsági tag: A Baráti Kör kapott helyiséget a középiskola épületében, amit
nem  tud  birtokba  venni,  kérem  a  hivatal  segítségét.  Az  anyagot  lebontottuk,  el  kellene
helyeznünk. 

Heged s Ferenc  ű polgármester:  Két  terem van szemben, az egyikben a közmunkások, a
másikban pétisó, stb.  Intézkedni fogok a kérdésben. 

Jávorka János bizottsági tag: Honvédségi focipályán földhányások vannak. 

20



Heged s  Ferencű  polgármester:  Cross  pálya  lett  ott  kialakítva,  ugratókat  csináltak.  Én
próbáltam letakaríttatni, erre pályát alakítottak ki rajta.  

Heged s Ferenc polgármesterű : Van egy jogos kérés, a Bem és Radnóti utca közötti híd
megjavítása.  Megnéztük  Bérci  Róbert  kollégámmal,  0,9  m3 pallóra  van  szükség.  Ehhez
fogok  engedélyt  kérni  a  testülett l.  Már  veszélyes  a  használata.  Bencsok  Péterrelő
megbeszéltem, ha úgy döntötök, hogy megrendelhet  a feladat,   a faanyagot legyártja.ő Ő
Err l kérnék T letek engedélyt.  ő ő

A Képvisel -testület az elvi hozzájárulását adja a Bem utca és Radnóti utca közötti hídő
megjavításához.

Mez fi  Zoltánő  alpolgármester:  Azt  javasolom, hogy polgármester úr  irányításával  nézzük
meg a másik hidat is, ami le van betonozva, ott a lépcs  nagyon problémás. Közlekedésreő
szinte alkalmatlan. 

2016. április 29-i ülés

110 
Bölcs de létesítéseő
A pályázat benyújtása megtörtént.

111 
Bölcs de létesítéseő
A pályázat benyújtása megtörtént.

112
NKA  Közgy jtemények  Kollégiuma  Nyílt  pályázati  felhívása  könyvtáriű
bútorok beszerzésére
A pályázat benyújtása megtörtént.

Május 27-i ülés

113
Javaslat az SZMSZ módosítására
Az SZMSZ nem módosult.

114
Beszámoló a  gyermekvédelmi és gyámügyi feladatokról
A beszámoló megküldésre került.

115
Kovaterv Kft. szerz désmódosítási kérelmeő

A szerz dés aláírása megtörténtő

116 A közfoglalkoztatási hatósági szerz dés megkötésének engedélyezéseő
A szerz dés megkötése megtörténtő

117 Új státuszok létesítése a Polgármesteri Hivatalban
A kérelem elutasításra került
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118 Fakivágási kérelem
A kérelmez  értesítése megtörténtő

119
Az Országos Egyesület a Mosolyért  Közhasznú Egyesület  támogatási
megállapodás módosítási kérelme
A szerz dés aláírása megtörténtő

120 Református egyház helyiséghasználati szerz dés módosítási kérelmeő
A szerz dés aláírása megtöréntő

121 Riczu Klára kérelme
A kérelmez  értesítése megtörtént a döntésr lő ő

122 Csatornaérdekeltségi hozzájárulás összege
Végrehajtás folyamatos

123 Köztársaság utcai lakók útfelújítási kérelme
Az árajánlat a mai ülés napirendje

124 TKM döntések
Az osztályok folyamatosan számolnak el.

125
Törvényességi felhívással kapcsolatos döntés

126
RRT SE Szabadid  és Motorsport Sportegyesület kérelmeő

127 Bölcs de pályázattal kapcsolatos szerz dések és pénzügyi fedezeténekő ő
jóváhagyása

128 Közalkalmazott intézményvezet  kinevezéseő
Nem született döntés

 
18./ Egyebek 

Jávorka János képvisel : Két hete értesített egy szül , hogy a kis focipályán a kapufákból aő ő
rögzít  vasak elt ntek,  a kapu felborulhat.  Sajnos ebb l  baleset  már  volt  az  országban.ő ű ő
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Intézkedtünk, a kapufákat összeláncoltattuk. Ma azt tapasztaltam, nincsenek a kapufák a
kispályán.  Kérném,  hogy  a  szünetre  való  tekintettel  miel bb  oldjuk  meg  a  problémát,ő
kerüljenek megbízható formában vissza a kapufák a pályára. Tavalyi karbantartási tervben el
lett fogadva a labdafogó hálók felszerelése. Ez szt l eddig elmaradt. Be kell ütemezni, elő ő
kell  készíttetni.  A  május  1-ei  rendezvénnyel  kapcsolatban  nagyon  köszönöm  minden
intézménynek,  dolgozóknak,  vállalkozóknak,  nyugdíjas  kluboknak,  civil  szervezeteknek,
közmunkásoknak, önkéntes t zoltóknak, és nem utolsó sorban a Polgár r Egyesületnek aű ő
munkáját. 

Heged s Ferenc polgármester: Egyik nap azt látom, hogy a kis focipályán állítják fel a nagyű
kapukat,  és rajta kis kapuk meg lógnak a láncon.  Azonnal odamentem, és lefektettettem
velük,  mert  rendkívül  balesetveszélyes  volt  a  helyzet.  Intézkedtem,  hogy  a  nagy  kapuk
elszállításra kerüljenek, ha visszakerülnek le kell betonozni ket. Az nem elég, hogy földbeő
beverünk  kampókat.  Err l  lehetne  is  most  dönteni,  jönni  fog  dolgozni  a  városgondnok,ő
rendelje  meg a megalapozását,  bebetonozását.  Elzárkóztam eddig  is,  hogy én rendeljek
meg bármit is. Egyébként nem tudom, ki volt az az okos, aki úgy rendelte meg a kapuk
felállítását, hogy a földbe vasakkal szúrták be. Nevetséges. 

Fodor Rita jegyz  ált.h.: Gyurival már megbeszéltük (ez tavalyról áthúzódó feladat),  is aztő ő
mondta, hogy hogyha elkészül a labdafogó háló (amire a fedezet rendelkezésre áll), akkor
megoldódik a kapurögzítés kérdése is. 

Dr. Szájbely Ern  PVB elnöke: Az lenne a felvetésem, hogy az Önkormányzat peres ügyeir lő ő
jó lenne ha tájékoztatást kapnánk, amikor az ügy lezárul.  Tudomásom szerint lezárult  az
URÁNUSZ ÖKO Kft. per is, végül is az önkormányzatnak adott igazat a bíróság a joger ső
ítéletében. Nem kell kifizetnünk a Kft. által kért összeget. Rendez dött a tulajdonjog is. Aő
jegyz könyvvel kapcsolatos polémiával kapcsolatban annyit szeretnék még mondani, hogyő
egy jegyz könyv az SZMSZ-ünk szerint akkor van lezárva, ha a jegyz , a polgármester és aő ő
két jegyz könyv hitelesít  azt aláírja. A két hitelesít  nem írta alá a jegyz könyvet, tehát úgyő ő ő ő
gondolom, hogy ez a jegyz könyv nincsen lezárva. Ez még egy függ ben lév  dolog, majdő ő ő
az illetékes hatóság,  vagy bíróság fog benne dönteni.  Kérdésem lenne,  a Kossuth  utcai
témában mi a helyzet? A testület ebben döntött, meg is rendeltük a PENTA-tól úgy, hogy mi
álljuk az alap elkészítését, k pedig a többit. Van egy érvényes testületi döntés, azt kelleneő
végrehajtani. Már nem kell más döntésre várni, hogy azóta volt még egy bejárás, az egy
dolog, arról nem született semmilyen el terjesztés. ő

Heged s Ferenc polgármester: A helyszínen visszavonták, azért lett új bejárás. ű

Dr. Szájbely Ern  PVB elnöke: A helyszínen nem vonhatja vissza, írásban kell  intézni aző
ilyen  ügyeket.  Garanciális  kötelezettsége  van.  Megteheti  a  PENTA,  hogy  leaszfaltozza
abban a 6 cm-es vastagságban, aztán jöv re újra garanciálisan leaszfaltozza. De ennek nemő
sok értelme van. Neki ez kötelezettsége. Született annak idején egy megállapodás, van egy
érvényes döntés, hogy valaki ott szólt, hogy nem így gondolja, ez nem hivatalos. 

Heged s Ferenc polgármester: Akkor kérem, hogy bízzátok meg ezzel alpolgármester urat,ű
hogy rendezze. Én már meg voltam ebbe célozva 2 és fél millió forinttal, Girasek Károly által,
ami gusztustalan volt, nem véletlenül haragszom rá. Én ebben a beruházásban szintén nem
szeretnék részt venni, pénzügyekben nem szeretnék dönteni. 

Mez fi Zoltán alpolgármester: Én ott voltam, úgy jöttünk el, hogy Kovács Miklós ígérte, hogyő
készít egy Emlékeztet t, és egyúttal tesznek egy lehetséges javaslatot is.ő

Fodor Rita jegyz  ált.h.: Inkább magyarázkodásnak t nik, ami érkezett. ő ű
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Heged s Ferenc polgármester:  Mindenki bújik ki alóla, azt mondják, miért  kellett  ebb l aű ő
pénzb l  a  m vel dési  házat,  miért  kellett  elvenni  ebb l  a  pénzt?  Alpolgármester  úr,ő ű ő ő
megkérlek készítsed el az el terjesztést. Te adtad át ezt a munkát, a Te id szakod alattő ő
történt meg, feladatnak most kiadom alpolgármester úrnak. 

Girasek Károly: Polgármester úr, most már szóvá kell tennem, hogy háromszor jelentkeztem,
szabályzat szerint, és nem kaptam szót. Azért a jöv ben jó lenne ha be lenne tartva, nemő
kell megszavaztatni, hogy szót kapjak, jelentkezési sorrendben. 

Heged s  Ferenc  polgármester:  Karcsi  Neked  most  nem  is  itt  kellene  ülnöd,  hanem  ottű
kellene ülnöd hallgatóként. 

Girasek Károly: De nem így van, az SZMSZ szerint a bizottságok küls s tagjai tanácskozásiő
joggal részt vehetnek az ülésen. Teljesen mindegy, hogy itt ül, vagy ott ül. Itt ülhet. 

Dr. Varga Tibor jegyz : Nem vagy tag, ez a vita tárgya. ő

Girasek  Károly:  Ez  nem  vita  tárgya.  Most  ne  haragudjatok,  de  ti  beszéltek  az  én  két
percemben, vagy én beszélhetek?! Én nagyon higgadtan, és nagyon tárgyszer en szeretnékű
hozzászólni,  és  állandóan  közbe  van  illetlenül  szólva,  nem  is  lehet  így  hozzászólni.  A
Kossuth utcával kapcsolatban engem is megkerestek, hogy volt egy el terjesztés, volt egyő
szerz dési ajánlata a PENTA-nak. k írták le az els  egyeztetés után. Leírták, ezt a testülető Ő ő
elfogadta.  Nekem is  az  az  álláspontom,  ami  másoknak,  akik  engem megkerestek,  hogy
akkor  miért  nem  hajtatja  végre  azt  a  szerz dést  a  polgármester?  Az  egy  érvényeső
szerz dés,  tessék intézkedni!  Hogy mellette  5  méterre,  2  méterre  van-e  valami,  az  egyő
kés bbi dolog. Van egy érvényes testületi  határozat egy érvényesen kötelez  szerz dés.ő ő ő
Tessék azt  a szerz dést  végrehajtatni! Nem kell  ezen mosolyogni  polgármester úr.  Nemő
akartam  mondani,  de  akkor  mondom.  Úgy  látom,  hogy  egyes  testületi  döntések
végrehajtását kifejezetten mindenféle megoldással akadályozod. Egyszer , ott a szerz dés aű ő
PENTA-val, gyertek holnap. Erre volt utasítása a testületnek, meg kell csinálni. Ha vannak
más  problémák,  arról  lehet  el terjesztést  írni.  Olyat  én  még  nem  hallottam,  hogy  arrólő
terjesztünk el  valamit, hogy egy érvényes szerz dést nem így, vagy úgy csinálunk. ő ő

Heged s Ferenc polgármester: Amikor a testület arról döntött, hogy ezt a PENTA-nak megű
kell csinálnia garanciában, akkor meg volt repedve az aszfalt. Közben kiderült, hogy jön fel
az agyag. Nem én, az alpolgármester meg János vagyunk a szakemberek. A szakemberek
mondták, hogy lehet, hogy több méter mélyen kell fúrni ahhoz, hogy a végleges eredményt el
tudják  érni.  Ha  csak  aszfaltot  teszünk  rá,  holnapután  újra  hívhatjuk  ket  vissza.  Itt  aő
szakemberek véleményét kell meghallgatni. Girasek Károly: Polgármester úr ne haragudj! El
kell  olvasni  a  döntést.  A  6  cm-es  aszfaltot  ingyen  kellene  nekik  megcsinálni.  Akkor  ne
mondjál mást! Mert a két és fél millióba kerül a hibás szakasznak a megalapozása, pontosan
arról van szó, hogy van egy érvényes testületi döntés. Ha ennek az érvényes testületi döntés
végrehajtásának lenne akadálya, akkor arról el terjesztést kellene idehozni. A másik téma,ő
hogy  érvényes  határozat  született,  hogy  legyen  labdafogó  háló  a  kis  pályánál.  Ez  nem
készült el, mert valóban úgy van, hogy a háló tartó oszlopaihoz lehetne rögzíteni a kaput.
Probléma van a kapuval,  inkább megszüntetjük a játék lehet ségét,  mert oda betont kellő
beásni.  A  Széchenyi  utcai  háló  ki  van  szaggatva.  A városnak állítólag  van  gazdája,  aki
mindennap végigjárja a várost, és mindent észrevesz. Nem tudom ezt miért nem veszi észre.
Ez  balesetveszélyes.  Érkeznek  a  városhoz  olyan  közzétételi  hirdetmények,  amelyek  a
lakosságot  érintik,  és  nem  jelennek  meg  sehol.  Tolmács  közzétette,  hogy  a  lakosok  a
menetrendhez  hozzászólhatnak.  Az  M2-es  útnak  a  bejárásával  kapcsolatos  hirdetményt
közzé kellett volna tenni. Itt van egy zacskóban, hát ki jár ide be?! Volt állampolgár, aki azt
mondta, hogy az  földjeit érinti. ő

Dr. Varga Tibor jegyz . Közzé volt téve. ő
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Girasek Károly : Sajnálom, hogy polgármester úr elment,  nem teheti meg, hogy kimegy aző
ülésr l. Tudomásom szerint a február 26-i ülés jegyz könyvéb l a jegyz  kivetetett. Nemő ő ő ő
arról van szó, hogy most bele kell tenni a jegyz könyvbe, a jegyz  abból kivetetett, amihező ő
nem nagyon van joga, mert ha a jegyz könyv szó szerint tartalmazza ami van, alá kell írni. ő

Dr. Varga Tibor jegyz : Nem volt ez a határozat benne. Kaptál szót, az tény, de akkor semő
hazudhatsz  közbe.  Tudom,  hogy a  néz knek beszélsz,  nem mindegy,  mi  marad  meg aő
fejükben.  Girasek Károly :  Err l  a  témáról  Te elég sokat  beszéltél,  ezt  a 2 percet  én iső
szeretném.  Az a  hivatkozás,  hogy a  módosító  indítványt  újra  meg kell  szavaztatni,  nem
helytálló. 

Girasek  Károly:  A  mai  ülés  napirendjeinek  többségében  is  volt  módosító  indítvány.
Megszavaztuk, pont. Nem volt végszavazás. 

Dr. Varga Tibor jegyz : A PVB ülésen valóban vannak módosító indítványok. ő

Girasek Károly : Ami szavazás volt a februári ülésen, azt rögzíteni kell. Nem került bele a
jegyz könyvbe a határozat szövege. Volt jegyz  asszony is elmondta, hogy érvényes döntéső ő
született.  Nem  értem,  hogy  miért  kell  valamit  direkt  törvényellenesen  akadályozni,  ami
törvényesen megtörtént. Köszönöm a szót. 

Fodor  Rita  jegyz  ált.h.:  Egy  kérdés:  MKB  bank  ajánl  kamatozó  kincstárjegyet  aző
önkormányzatoknak viszonylag jó kamat mellett. Az éves kamat 2,25 %. Kérdezném, hogy
foglalkozzunk vele? 

2016. június 24-i ülés

129 El terjesztés névhasználat szabályairólő
A szabályzat pontosításra került visszaadásra.

130-131 SZMSZ függelék jóváhagyása
A függelékek jóváhagyása megtörtént, végrehajtás folyamatos

132 2015-2016 nevelési év beszámolójához
Beszámoló elfogadásra került, óvodavezet  tájékoztatása megtörtént.ő

133 Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2015. évi munkájáról
Beszámoló elfogadásra került, további teend  nincs.ő
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134
A Városi  M vel dési  Központ  és  Könyvtár  –  hang-  és  fénytechnikaiű ő
rendszer telepítése
Szerz dés aláírása megtörtént.ő

135
Városi  M vel dési  Központ  és  Könyvtár  –  a  2016.  évi  gyermeknapű ő
megrendezése kapcsán felmerült költségekr lő
A költségek utólagos jóváhagyása megtörtént.

136
A Városi M vel dési Központ és Könyvtár – a galériához vezet  folyosóű ő ő
és a kézm ves m hely felújításaű ű
Szerz dés aláírása megtörtént.ő

137 Döntés befektetési ajánlatokról
Az értékpapír megvásárlása megtörtént.

138-139 Településrendezési eszközök felülvizsgálata
A f építész és a tervez  értesítése megtörtént.ő ő

140 Építési telkek kialakítása Rétságon
Végrehajtás folyamatos

141
Rétság,  Rákóczi  út  20-22.  szám  alatti  ingatlan  épületenergetikai
fejlesztési lehet ségeő
A fejlesztési lehet ség elutasításra került, további teend  nincs.ő ő

142
Bölcs de pályázattal  kapcsolatos szerz dések és pénzügyi  fedezetekő ő
jóváhagyása
Utólagos jóváhagyás történt.

143 Napelem-park létesítése
A javaslat elutasításra került.

144 Tájékoztatás hulladékgazdálkodással kapcsolatos vis major helyzetr lő
A vis major helyzet megsz nt, a Zöld Híd Kft. továbbra is szolgáltatű

145 Árajánlat elbírálása útjavítási munkákra
Az árajánlat és a szerz dés elfogadása megtörtént, dolgozik a ő
vállalkozó

146 Önkormányzati ingatlanok bérleti díj és lakbér módosításáról
Nem emelte a bérleti díjakat a Testület, további teend  njncső
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147 „Nyári diákmunka” program lehet ségeő
A munkavégzés folyamatos

148 Javaslat közm vel dési intézmény vezet i pályázat kiírásáraű ő ő
A javaslat elutasításra került, további teend  nincs.ő

148 KMKK Középkelet-magyarországi Közlekedési ZRT kérelme
A kérelmez  értesítése megtörtént,  dolgozik az ügyön.ő ő

150 Simon Katalin kérelme
A bérleti szerz dés még nem lépett hatályba.ő

151 Fakivágási kérelem
A kérelem elutasításra került

152 TKM döntések
Végrehajtásuk folyamatos.

153 Tájékoztatás Vis major döntésekr lő
A tájékoztatást a Képvisel -testület elfogadta. ő

154 Tájékoztató szabadságállományokról
A tájékoztatást a Képvisel -testület elfogadta.ő

155 Közalkalmazott intézményvezet  kinevezéseő
Nem született döntés, ismételten kiírtuk a pályázatot.

2016. július 12-i ülés

156 El terjesztés a helyi adókról szóló rendelet módosításárólő
Korrekciók miatt ismételten véleményeztettük a tervezetet, az 
el terjesztés a mai ülés napirendjeő

157 Integrált Településfejlesztési Stratégia el zetes elfogadásaő
Lakossági véleményeztetés megtörtént.
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158 A volt laktanya és a Piac udvar terveinek bemutatása
A tervek ismertetése megtörtént.

159 El terjesztés a közérdek  munkavégzés biztosításáraő ű
A szabályzat elfogadása a mai ülés napirendje

160 Önkormányzati bérkompenzáció lehet ségeő
A kifizetés megtörtént. Valamennyi dolgozó nevében ismételten 
megköszönöm a Testület támogatását.

161
F téskorszer sítésre  átadott  pénzeszközre  megállapodásű ű
jóváhagyása
A megállapodás aláírása megtörtént, az 1. részt átutaltuk.

162 Együttm ködési Megállapodás jóváhagyása (HM)ű
A testületi ülés napján tárgyal Ügyvéd úr a HM jogászaival.

163 Adásvételi szerz dés jóváhagyásaő
A szerz dés javítása, aláírása, a befizetés megtörtént.ő

164

Együttm ködési keretmegállapodás jóváhagyása (ÉMÁSZ Hálózatiű
Kft.)

A keretmegállapodás aláírása megtörtént.

165
Tájékoztató Vis major döntésekr lő

A tájékoztató elfogadásra került.

166 TKM döntések jóváhagyása
Végrehajtás folyamatos

167
A  Városi  M vel dési  Központ  és  Könyvtár  galériájához  vezetű ő ő
folyosó és a kézm ves m hely felújításaű ű

A szerz dés aláírása megtörtént.ő

168

Városi  M vel dési  Központ  augusztusi  és  decemberi  nyitvaű ő
tartásának kérelme

Elfogadásra került a kérelem.
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169 Ingyenes kültéri sportpark létesítésnek lehet ségeő
A pályázat benyújtása megtörtént.

170
Közalkalmazott intézményvezet  kinevezéseő

Nem született döntés (2 igen, 2 nem, 2 tartózkodás)

Egyebek 2016. 06.24.

30./ Egyebek 

Jávorka János képvisel : A Lakossági Fórumon felvetette valaki,  hogy az Ady utcában aő
játszótér hintája javításra szorul, a gumilapok balesetveszélyessé váltak. A labdafogó háló
lyukas, szakadt több helyen is. Gödrök vannak a játszótéren, fel kell tölteni azokat. Sajnos ez
a mai napig nem történt meg, javasolom a feladatok elvégzését. Az iskola el tt a betoncsíkő
min sége  nagyon  rossz,  csoda,  hogy  még  baleset  nem  történt.  Kérem  a  hivatalő
intézkedését. A Korányi úti játszótéren elkészült két kiskapu, amelyet a szül k köszönnek aő
testületnek. Fel kell méretni, és labdafogó hálót kell felszerelni. A m szaki csoport el tudjaű
végezni. Örülök, hogy folyik a locsolás a közterületeken, parkokban, de jobb lenne reggel
korábban kezdeni  azt  a kánikulában,  és 10 óráig locsolni.  A 2-es út  javítása kapcsán a
Közútnak  jelezni  kellene,  hogy  a  nagyparkolóban,  a  bejárati  oldalon  végezzék  el  a
munkálatokat. 

Heged s Ferenc polgármester: Kés bb fogják csinálni, én ezt már régen is jeleztem feléjük.ű ő
Hétf n, vagy kedden jönnek. ő

dr.  Szájbely  Ern  PVB  elnöke:  Valóban  a  város  közterületeinek  az  állapota  az  utóbbiő
hetekben jelent sen javult,  el kezdték a locsolásokat is,  ez nagyon fontos. A sövényekető
pótolni kell, nem tudom, miért nem történt meg. Dávidtól kaptunk egy ígéretet, hogy az RRT
bevételeir l, kiadásairól kapunk tájékoztatást, sikerült-e beszerezni? ő

Varga Dávid Géza képvisel : Megmondom szintén, hogy nem. Én t zzel-vassal védem aő ő ű
fiúkat, a sportot és a motorozást, sajnos nem olyan a hozzáállásuk, mint gondoltam. Kicsivel
több együttm ködést vártam volna. Lakossági kérés, hogy a Korányi utcában az utolsó tömbű
jobb oldalon a biciklitároló mellé egy padot szeretnének. 

Tisztelt Képvisel -testület!ő
 
A Szervezeti és M ködési Szabályzat 22. § (3) bekezdés b) pontjaű   alapján a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról az alábbiak szerint adok számot. 
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Szociális  Bizottság  2016.  június  21  -i  ülésén  az  alábbi  részletezés  szerint  12  db
határozatot hozott:

Megnevezés Döntés szám Biztosított
támogatás Ft

Települési támogatás megállapítása   
- -       támogatott kérelem 7 db 36.000 Ft

- -       elutasított kérelem 2 db -
           Döntés összesen: 9 db 36.000 Ft
Szociális  étkezés  lakóhelyre  történő
kiszállítása iránti kérelem

- -

- -       támogatott  kérelem
(felülvizsgálat)

1 db -

- -       elutasított kérelem - -
           Döntés összesen: 1 db - 
Temetési Települési támogatás   

- -       támogatott kérelem 1 db 50.000 Ft

- -       elutasított kérelem - -
           Döntés összesen: 1 db 50.000 Ft
           Döntés összesen: 11 db 86.000 Ft

 
A Bizottság a 167/2016. (VI.21.) számú határozatával A szociális ellátások rendjér l szóló 15/2015.ő
(XI.  23.  )  Önkormányzati  Rendeletet  módosításáról  szóló  el terjesztéstő  javasolta  a  Képvisel -ő
testületnek megtárgyalásra és elfogadásra.

Szociális  Bizottság  2016.  július  20  -i  ülésén  az  alábbi  részletezés  szerint  2  db
határozatot hozott:

Megnevezés Döntés szám Biztosított
támogatás Ft

Születési települési támogatás - -
- -       támogatott kérelem 1 db 25.000 Ft

- -       elutasított kérelem - -
           Döntés összesen: 1 db 25.000 Ft
           Döntés összesen: 1 db 25.000 Ft

 
A Bizottság a 203/2016. (VII.20.) számú határozatával néhai Molnár Léna Virág volt 2651 Rétság,
Kossuth u. 17. szám alatti lakos közköltségen történ  temetését rendelte el.ő

Szociális  Bizottság  2016. július 18 -i ülésén az alábbi részletezés szerint 23 db határozatot hozott:

Megnevezés Döntés szám Biztosított támogatás
Ft

Települési támogatás megállapítása   
- -       támogatott kérelem 13 db 76.000 Ft

- -       elutasított kérelem 2 db -

           Döntés összesen: 15 db 76.000 Ft
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Szociális étkezés lakóhelyre történ  kiszállításaő
iránti kérelem

- -

- -       támogatott kérelem (felülvizsgálat) 4 db -

- -       elutasított kérelem 1 db -

           Döntés összesen: 5 db - 
Temetési Települési támogatás   

- -       támogatott kérelem 2 db 100.000 Ft

- -       elutasított kérelem 1 db -

           Döntés összesen: 3 db 100.000 Ft
           Döntés összesen: 23 db 176.000 Ft
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